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اخبار فولاد

مجید عشقی، رئیس سازمان بورس و اوراق 
بهادار در دیدار با مدیرعامل و جمعی از معاونان 
و مدیران این شرکت گفت: هدف ما در سازمان 
بورس این اســت که به تأمین مالی و افزایش 
سرمایه شرکت هایی نظیر فولاد مبارکه و اجرای 
طرح های توســعه آن ها کمک کنیم؛ افزایش 
سرمایه ای که به رشد تولید و رونق اقتصادی و 
همچنین افزایش سود برای ذی نفعان شرکت ها 

منجر می شود.
عشقی، رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار، 
به همراه محمود گــودرزی، مدیرعامل بورس 
اوراق بهادار و جمعی از کارشناسان این حوزه، 
روز شنبه سی ام بهمن ماه ضمن حضور در فولاد 
مبارکه و دیدار با مدیرعامل و جمعی از معاونان و 
مدیران این شرکت از خطوط تولید این شرکت 

بازدید کردند.
وی گفت: امروز فرصتی ارزشــمند دست 
داد تا ضمن بازدید از فولاد مبارکه با فعالیت ها 
و دستاوردهای کارکنان این شرکت آشنا شویم.

رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار اظهار کرد: 
فولاد مبارکه یکی از بزرگ ترین مجموعه های 
صنعتی کشور اســت و این افتخار را داریم که 
سهام این شرکت در بورس اوراق بهادار معامله 

می شود.
وی با بیان اینکه فولاد مبارکه با تولید 2.5 
میلیون تن فعالیت خود را آغاز کرده و از ســال 
1385 نیز وارد بورس اوراق بهادار شــده و در 
طول این سال ها از رشــد فزاینده ای برخوردار 
بوده اســت، گفت: امروز شاهد این هستیم که 
تولید این شرکت تا پایان سال از ۷ میلیون تن 
فراتر خواهد رفت و امیدواریم این روند همچنان 

ادامه یابد.
 عشقی با اشاره به روند روبه رشد سوددهی 
فــولاد مبارکه طی ســال های اخیــر افزود: 
پروژه های در دست اقدام فولاد مبارکه، علاوه 
بر کمک به توسعه صنعت فولاد کشور، می تواند 
برای سهام داران و ذی نفعان این شرکت نیز مؤثر 
باشد؛ ازاین رو هدف ما در سازمان بورس این است 
که به تأمین مالی و افزایش سرمایه شرکت هایی 
نظیر فولاد مبارکه و اجرای طرح های توســعه 

آن ها کمک کنیم؛ افزایش سرمایه ای که به رشد 
تولید و رونق اقتصادی و همچنین افزایش سود 

برای ذی نفعان شرکت ها منجر می شود.

فولاد مبارکه از حاکمیت شرکتی 
بسیار خوبی برخوردار است

در همین زمینه، محمود گودرزی، مدیرعامل 
شــرکت بورس اوراق بهادار نیز گفت: هدف از 
چنین بازدیدهایی بیش از هرچیز آشــنایی 
مسئولان بازار سرمایه با شرکت ها و محصولات 
تولیدی آن هاست. ازآنجاکه فولاد مبارکه نقش 
بسیار مهمی در ارزآوری کشور عزیزمان دارد، 
مهم اســت که برای سیاست گذاری اقتصادی 
در عرصه کلان این شــرکت با حساسیت زیاد 

تصمیم گیری شود.
 وی بابیان اینکه شــرکت فولاد مبارکه از 
حاکمیت شرکتی بسیار خوبی برخوردار است، 
بر این نکته تأکید کرد که سیاست گذاری ها باید 
به گونه ای باشد که روند پایدار درآمد و سودآوری 

شــرکت برای توســعه های آتی حفظ گردد. 
امیدواریم با تلاش و اراده تیم مدیریت و کارکنان 
این شرکت، در آینده نیز شــاهد سرافرازی و 
ســربلندی بیش ازپیش فولاد مبارکه در بازار 

سرمایه و صنعت فولاد کشور باشیم.

 حفظ سودآوری سهام داران فولاد مبارکه
 با سرمایه گذاری های ارزشمند در 

حوزه های دانشی و تولید محصولات جدید
این گــزارش حاکی اســت محمدیاســر 
طیب نیا، مدیرعامل فــولاد مبارکه نیز ضمن 
ابراز خرســندی از حضور مسئولان عالی رتبه 
ســازمان بورس اوراق بهادار در فولاد مبارکه، 
به روند روبه رشد شرکت فولاد مبارکه از ابتدا 
تاکنون اشاره و تأکید کرد: این شرکت به ویژه 
طی دو سال اخیر، پروژه های توسعه ای بسیار 
ارزشــمندی جهت تکمیل زنجیــره و ایجاد 
ارزش افزوده بیشــتر برای ذی نفعان تعریف 

کرده است.

وی خاطرنشــان کرد: تفاوت فولاد مبارکه 
با ســایر شــرکت های فعال در زنجیره فولاد 
کشور این است که در بالادست و پایین دست 
شرکت فولاد مبارکه زنجیره ای کامل، از سنگ 
تا رنگ، به صورت یک مجتمع ایجاد شــده و 
اخیراً با همکاری سایر شرکت های گروه فولاد 
مبارکــه، این زنجیره در حال کامل تر شــدن 
است. همچنین شاهد این هستیم که هرچه 
این زنجیره کامل تر و به روزتر شده ارزش افزوده 
متفاوتی نسبت به ســایر فعالان این عرصه در 

کشور در این مجموعه به بار نشسته است.
طیب نیا تصریح کرد: جهت حفظ و تداوم 
این سودآوری برای سهام داران، فولاد مبارکه 
ســرمایه گذاری های بســیار ارزشمندی در 
حوزه دانشی این صنعت تعریف کرده و تولید 
محصولات با ارزش افزوده بسیار بیشتری را در 
دستور کار قرار داده است. ارزش افزوده برخی 
از محصولاتِ در حال تولیــد در فولاد مبارکه 
نسبت به محصولات میانی بیش از دو برابر است. 

محصولات دانشی نظیر فولادهای الکتریکی، 
محصولات حوزه تولید لوله های انتقال سیالات 
و نفت و گاز محیط تــرش، محصولات فولاد 
زنگ نزن )Stainless Steel( که چندین گرید 
آن ها به تازگی در فولاد مبارکه و بخش هایی از 

گروه تولید شده از این جمله است.
وی خاطرنشــان کــرد: فــولاد مبارکــه 
همچنین اجرای پروژه های توســعه ای بسیار 
اثربخش نیروگاهی و خطوط نورد گرم و سرد، 
سرمایه گذاری در میادین گازی و نیروگاهی را 
آغاز کرده تا بتواند همچنان تفاوت خود با سایر 
شرکت ها را به عنوان پیشران صنعت فولاد کشور 

حفظ کند و در توسعه اقتصادی مؤثر باشد.
به گفته مدیرعامل فولاد مبارکه با تشدید 
رقابت در عرصــه تولید طی ســال های آتی، 
شرکت هایی که وارد این عرصه خواهند شد، 
تولید فولادهای روتین و تجاری را انجام خواهند 
داد و فولاد مبارکه به عنوان پیشتاز در این عرصه، 
تمامی توان خود را بــر روی تولید حداکثری 
انواع فولادهای خاص متمرکــز خواهد کرد؛ 
محصولاتی که اطلاع سهام داران و عموم جامعه 
از اهمیت و سودآوری آن ها، به طور طبیعی، به 

جذابیت سهم این شرکت منجر خواهد شد.
طیب نیا به روند روبه رشد سرمایه و ارزش 
سهام فولاد مبارکه اشــاره و تصریح کرد: این 
شرکت در اسفندماه ســال 1385 با 15 هزار و 
800 میلیارد ریال وارد بازار سرمایه کشور شد و 
طی این سال ها، همچنان که تولید این شرکت 
به ۷ میلیون تن رسیده، سرمایه آن نیز تا 530 
هزار میلیارد ریال افزایش  یافته و خوشبختانه 
در ادامه این روند روبه رشد تا پایان سال، تولید 
گروه فولاد مبارکه از 10 میلیون تن فراتر خواهد 
رفت و در حوزه بازار سرمایه نیز با افزایش سرمایه 
جدید، سرمایه شرکت به 800 هزار میلیارد ریال 
خواهد رسید؛ بنابراین ذی نفعان و سهام داران 
فولاد مبارکه اطمینان خاطر داشته باشند، که 
با اجرایی شدن طرح های توسعه در دست اقدام 
و تولید انبوه محصولات جدید، شاهد سوددهی 
قابل توجهی برای سهام داران و ذی نفعان شرکت 

و درنهایت برای اقتصاد کشور خواهیم بود.

رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار:

افزایش سود ذی نفعان در گرو افزایش سرمایه فولاد مباركه است
ظرفیت کوره پاتیلی شماره ۵ واحد 
فولادسازی به دوبرابر افزایش یافت

مدیر توســعه فولادســازی فولاد مبارکــه از اجرای 
موفقیت آمیز پروژه نصب، راه اندازی و بهره برداری ترانسفرکار 
دوم کوره پاتیلی شماره 5 واحد فولادسازی و امکان تولید 
روزانه حدود 35 ذوب در این بخش خبر داد. خرمی با بیان 
اینکه طرح دوترانســفرکاره کردن کوره پاتیلی شماره 5 
فولادسازی با هدف افزایش ظرفیت کوره پاتیلی به منظور 
افزایش ظرفیت تولید با حفظ کیفیت ذوب در دستور کار قرار 
گرفته بود و با موفقیت اجرا شد، گفت: در این طرح ابتدا جهت 
افزایش طول ریل قدیمی، عملیات اجرای فونداسیون و سازه 
بتنی با ابعاد خاک برداری 12×۶ متر و با عمق 3 متر همراه با 
رفع معارض لوله های آب و فاضلاب با ایجاد حفاظ بتنی انجام 
شد و در ادامه، عملیات آرماتوربندی و بتن ریزی سازه انجام 
گرفت و با پلیت گذاری طبق جزئیات اجرایی، مقدمات نصب 
ریل جدید فراهم گردید. وی در ادامه اظهار کرد: در مرحله 
بعدی، ریل جدید به طول 11 متر در انتهای ریل قدیم و ماشین 
ترانسفرکار جدید روی ریل نصب شد و با توجه به اینکه جهت 
بهره برداری از ترانسفرکار دوم لازم بود برنامه نویسی جدید و 
 PLC،اصلاحات و تغییرات متعدد در برنامه های اتوماسیون
و EIS انجام گردد، این فعالیت ها توسط واحدهای کنترل 
پروسس با همکاری کارشناسان اتوماسیون متالوژی ثانویه و 
شرکت ایریسا صورت پذیرفت. به گفته مدیر اجرای پروژه های 
فولادسازی، این پروژه علی رغم سختیِ اجرا، در مدت زمان 
۴5 روز کاری اجرا شد و آماده بهره برداری گردید. طراحی 
و اجرا به نحوی انجام گرفت که هم زمــان دو پاتیل بر روی 
ترانسفرکار مستقر می گردد و به صورت هم زمان از دو ایستگاه 
مجزا تزریق آرگون به هر دو پاتیل انجام می شود و اطلاعات هر 
ذوب به شکل مستقل به لایه های بالاتر ارسال می شود. در 
این راستا کوره پاتیلی 5 در سیستم به صورت دو کوره مستقل 
مدل سازی گردیده و در نتیجه اجرای این طرح، ظرفیت کوره 
پاتیلی 5 حدود دو برابر افزایش یافته و امکان تولید حدود 35 
ذوب روزانه فراهم شده است. وی خاطرنشان کرد: طرح اولیه 
این پروژه که از طرف مدیریت متالوژی ثانویه ارائه و توسط 
واحد توسعه فولادســازی با حداقل هزینه اجرا شد و مورد 
بهره برداری قرار گرفت، در ردیف کم هزینه ترین و پربازده ترین 

پروژه های انجام شده در فولاد مبارکه است.
وی از همــکاری کلیه عوامل درگیــر در پروژه ازجمله 
مدیریت های فولادسازی و ریخته گری مداوم، مهندسی 
کارخانه، متالوژی ثانویه فولادســازی و کارشناسان واحد 
توسعه فولادسازی، جانمایی، دستگاه نظارت فنی مهندسی 
و همچنین از شرکت برق آرا به عنوان پیمانکار پروژه و سایر 

واحدهای مرتبط تشکر و قدردانی کرد.
    

آگهی دعوت به مجمع عمومی 
فوق العاده شرکت فولاد هرمزگان 

جنوب )سهامی عام(

بدینوسیله از کلیه ســهامداران محترم شرکت فولاد 
هرمزگان جنوب )سهامی عام( و یا نمایندگان قانونی آنان 
دعوت به عمل می آید در جلسه مجمع عمومي فوق العاده 
شرکت که به شرح ذیل برگزار می گردد، حضور بهم رسانند: 
زمان : روز یکشنبه مورخ 1۴01/12/21 ساعت 09:00 صبح
مکان: بندرعباس، بلوارپاسداران،خیابان معراج، هتل هما
دستور جلسه:  - استماع گزارش هیأت مدیره، حسابرس 
و بازرس قانوني شرکت در خصوص پیشنهاد افزایش سرمایه  
- اتخاذ تصمیم در خصوص افزایش سرمایه شرکت  - اصلاح 
ماده 19 اساسنامه شرکت  - سایر مواردی که در صلاحیت 

مجمع عمومی فوق العاده باشد.
سهامداران محترم حقوقی و یا نمایندگان آنان، معرفي 
نامه خود را حداکثر تا دو روز قبل از برگزاری مجمع از طریق 
نمابر ذیل ارسال و از ســاعت 8 صبح روز برگزاري مجمع با 
ارائه اصل معرفی نامه و کارت شناســایی معتبر برگه ورود 
به مجمع را دریافت نمایند، همچنین ارائه اصل کارت ملی 
برای سهامداران محترم حقیقی جهت دریافت برگه ورود به 
مجمع الزامی می باشد. )توجه: درج شناسه ملی، شماره ثبت 
سهامدارحقوقی، همچنین کدملی،شماره شناسنامه، نام پدر 
و تاریخ تولد نماینده معرفی شده در معرفی نامه ارسالی الزامی 
می باشد.( همچنین امکان مشاهده همزمان مجمع از طریق 
مراجعه به سایت شرکت به آدرس www.hosco.ir برای 
سهامداران گرامی فراهم می باشد. نشانی امور سهام شرکت 
: هرمزگان، بندرعباس، کیلومتر 13 بزرگراه شهید رجائی، 
شرکت فولاد هرمزگان جنوب- کد پستی: ۷91۷1۷۶319  

تلفن : 0۷۶۴۴8۴89۴5   نمابر : 0۷۶335301۴5

رئیس و اعضای شورای اسلامی شهر اصفهان، ضمن حضور در فولاد مبارکه، از 
خطوط تولید این شرکت بازدید کردند و در جلسه ای با حضور مدیرعامل و معاونان 

این شرکت، راهکارهای تقویت صنعت و توسعه شهری را موردبررسی قرار دادند.
نورصالحی، رئیس شــورای اســلامی اصفهان که به همراه جمعی از اعضای 
کمیسیون ها و کارشناسان این شورا از فولاد مبارکه بازدید می کرد گفت: پیش از هر 
چیز، پیشرفت های عظیمی را که در فولاد مبارکه به دست آمده است به مردم ایران 
تبریک می گویم؛ شرکتی که بعد از انقلاب اسلامی ساخته شده و به دستاوردهای 
بزرگی دست یافته است و کارکنان این شرکت توانسته اند با پیشرفت های بزرگی 
که به دست آورده اند، این کارخانه را در حد استانداردهای جهانی ارتقا بخشند و 

ارزش افزوده زیادی برای عموم مردم ایجاد کنند.
وی تصریح کرد: با وجود این کارخانه، بسیاری از صنایع که ورق خود را از فولاد 

مبارکه تأمین می کنند از واردات بی نیاز شده اند.
نورصالحی در تشــریح اهداف این بازدید گفت: امروز توفیق حاصل شد که به 
همراه سایر همکاران از این دستاورد ارزشــمند انقلاب بازدید کنیم و از نزدیک 

عملکرد کارکنان این شرکت را مشاهده نماییم.
رئیس شورای اسلامی شــهر اصفهان ادامه داد: به همه کارکنان و مدیران این 
شرکت تبریک می گویم که این توفیق را دارند تا از طریق تولید و عرضه محصولات 

این شرکت به بازار به صنعت و جامعه اسلامی ایران خدمت کنند.
وی خاطرنشــان کرد: با توجه به مناســبت های کاری که بین فولاد مبارکه و 
مسئولین استان اصفهان و به طور مشخص، شورای اسلامی شهر اصفهان موجود 
است، لازم بود در خصوص همکاری های دوجانبه گفت وگو و تبادل نظر کنیم تا از 
این طریق بتوانیم به خیل عظیم آن دسته از کارکنان فولاد مبارکه که ساکن شهر 

اصفهان هستند، خدمات ارزنده تری ارائه کنیم.
نور صالحی ادامه داد: خوشــبختانه در جلســه امروز، این راهکارها با حضور 
مدیرعامل، معاونان و برخی مدیران این شرکت موردبررسی و تبادل نظر قرار گرفت؛ 
همکاری هایی که می تواند با مشارکت مدیریت شهری اصفهان به شکل فزاینده و 
هدفمندتری ادامه یابد. به نظر می رسد می توان کارهایی انجام داد تا بازتاب آن ها 

ارزش افزوده بیشتری در شهر اصفهان و شرکت فولاد مبارکه داشته باشد.
وی گفت: در همین راستا مقرر شد کارگروهی با حضور مسئولین شورای شهر 
اصفهان و مدیران ذی ربط شرکت فولاد مبارکه تشکیل گردد تا مباحث موردنظر و 
آنچه می تواند در راستای مسئولیت اجتماعی فولاد مبارکه انجام پذیرد، پیگیری 

و وارد فاز اجرا شود.
به گفته رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان، با تحکیم تعاملات فولاد مبارکه 
و استان، شورای اسلامی شهر اصفهان می تواند در زمینه تأمین مسکن کارکنان 
 شــرکت فولاد مبارکه در شــهر اصفهان فرایند اجرایی شــدن ایــن رویکرد را 

تسهیل کند.
وی در بخش دیگری از سخنان خود اظهار داشت: دستاوردهای فولاد مبارکه 

برای کشور بسیار امیدوارکننده است که مردم باید از آن ها باخبر شوند.

مجموعه صنعت و مسئولین جامعه 
همه در یک مکتب فکری در حال تلاش هستند

مدیرعامل فولاد مبارکه در جریان دیدار با اعضای شورای اسلامی شهر اصفهان، 
ضمن ارائه گزارش مبسوطی از دستاوردهای شرکت فولاد مبارکه و با تأکید بر نقش 
صنعت فولاد در توسعه و رونق اقتصادی جامعه گفت: در حال حاضر فولاد مبارکه حدود 
35 درصد تولید کشور را بر عهده دارد و به واسطه عملکرد این شرکت، ایران در رنکینگ 
جهانی در رده دهم جهان قرار دارد. به جرئت می توان گفت صنعت فولاد در کشور ما، بعد 
از صنعت نفت، دومین صنعت مهم است و معتقدیم چنانچه سیاست گذاری ها در حوزه 
صنعت فولاد کشور به درستی برنامه ریزی و اجرا گردد ، این صنعت می تواند جایگزین 

صنعت نفت گردد.
وی از تکمیل زیرساخت هایی نظیر توسعه حمل ونقل ریلی و تأمین منابع انرژی و 
منابع معدنی به عنوان ضرورت های تکمیل زنجیره فولاد کشور و رسیدن به ظرفیت 
55 میلیون تن نام برد و ادامه داد: خوشبختانه فولاد مبارکه با تغییر نگاه در مدیریت و 

راهبردهای خود تلاش کرده در بسیاری از این موارد زیرساخت ها را تقویت کند.
طیب نیا ادامه داد: اگرچه پیش از این نیز برخی زیرساخت ها در مسیر توسعه کشور 
تقویت شده اند، متأسفانه نبود نگاه صحیح به توسعه متوازن در شرایط فعلی باعث شده 

نتوانیم از تمامی ظرفیت های موجود،حداقل در بخش صنعت فولاد، استفاده کنیم.
وی در همین زمینه تأکید کرد: در سال 1۴00 میزان بهره وری ظرفیت های موجود 
۷5درصد بوده و امسال به ۶5درصد کاهش یافته است و پیش بینی می شود در سال 
آینده این عدد به 50درصد نیز تقلیل یابد. این در حالی است که کارخانجاتِ در حال 
احداث به زودی وارد مدار خواهند شد و به دلیل نبود امکان بهره برداری از زیرساخت ها 
و عدم تأمین منابع و الزامات موردنیاز آن ها، پیش بینی  می شود میزان بهره برداری از 

ظرفیت ها در سطح کلان کشور همچنان کاهشی باشد.
مدیرعامل فولاد مبارکه با تأکید بر اینکه خوشبختانه فولاد مبارکه هم اکنون با 99 
درصد ظرفیت خود در حال کار است، در خصوص دلایل این موفقیت گفت: این بدان 
دلیل است که از سال های قبل سرمایه گذاری ها و پیش بینی های لازم در فولاد مبارکه 

انجام  شده و هم اکنون به بار نشسته است. در حال حاضر فولاد مبارکه به عنوان تنها 
کارخانه کشور که زنجیره تولید در آن کامل است، می تواند با این میزان ظرفیت به فعالیت 
خود ادامه دهد. بنابراین اگر مشاهده می کنیم که فولاد مبارکه همچنان سودده و پر 
خیروبرکت است به دلیل استفاده حداکثری از ظرفیت های ایجادشده در کارخانه است.

طیب نیا از سرمایه گذاری و اقدامات فولاد مبارکه در توسعه ظرفیت حمل ریلی، 
جمع آوری تصفیه پساب های شــهری و بازچرخانی آن ها در خطوط تولید شرکت 
به عنوان منبع آبی پایدار و البته با هدف اســتفاده بهینه از منابع آبی و کمک به بهبود 
فرایندهای زیست محیطی منطقه هم جوار شرکت و همچنین از حمایت های فولاد 
مبارکه از شــرکت های دانش بنیان و اعتماد به شرکت های ســازنده داخلی جهت 
بومی ســازی تجهیزات و اجرای پروژه ها، ســرمایه گذاری فولاد مبارکه در احداث 
میدان های گازی جدید، احداث نیروگاه 900 مگاواتی داخلی در کنار نیروهای 300 
مگاواتی موجود و ســرمایه گذاری در احداث نیروگاه خورشیدی به عنوان بخشی از 
دستاوردهای تغییر نگاه مدیریت شرکت نام برد که باعث شده تولید و سوددهی در 

فولاد مبارکه همچنان پایدار باشد.
بنابر اظهارات مدیرعامل فولاد مبارکه اقدامات فوق که فقط بخشی از برنامه های 
اجراشده در فولاد مبارکه هستند، از عواملی به شمار می آید که تفاوت اساسی فولاد 
مبارکه با سایر صنایع را رقم زده و شرایطی فراهم کرده که شرکت بتواند با تمام ظرفیت 
کار کند و همچنان برای ســهام داران و ذی نفعان و به طورکلی برای جامعه و کشور 

سودده باشد.
 طیب نیا با تأکید بر اینکه فولاد مبارکه توســعه متوازن را در دستور کار خود قرار 
داده است، ادامه داد: در حوزه محیط زیست نیز فولاد مبارکه بالغ بر یک میلیارد دلار 
سرمایه گذاری کرده و در راستای عمل به مسئولیت اجتماعی خود شرایطی فراهم کرده 
که میزان خروجی ها و درصد آلایندگی های شرکت کمتر از استاندارهای جهانی باشد و 

به صورت مستمر و برخط توسط آزمایشگاه معتمد قابل پایش است.
طیب نیا خاطرنشان کرد: اکنون کشــور با شرایط سختی مواجه است و مجموعه 
صنعت و مسئولین جامعه همه در یک مکتب فکری در حال تلاش هستند؛ ازاین رو باید 

در تمامی زمینه ها رشد متوازن و تعالی را در دستور کار قرار دهیم.
 وی با بیان اینکه امروز ایران به معنای واقعی در قدرتمندترین شرایط خود به سر 
می برد، گفت: مشکلی که وجود دارد این است که نگاه ها باید در مسیر توسعه پایدار 
تغییر کند؛ همچنان که نگاه ها در فولاد مبارکه تغییر کرد. اگر تا دیروز در فولاد مبارکه 
نگاه بر این بود که صرفاً شرکت های توانمند به خدمت گرفته شوند و اگر بنا داشتیم که 
پیش از این توسعه ها را در مسیر تولید کمی پیش ببریم، امروز فولاد مبارکه بر این باور 
است که باید از شرکت های سازنده داخلی و دانش بنیان حمایت شود تا آن ها نیز به رشد 
و بالندگی برسند؛ رویکردی که باعث شده بیش از 90 درصد تجهیزات مورد نیاز این 
صنعت را با استفاده از ظرفیت همین شرکت های داخلی بومی سازی کنیم و از واردات 
در شرایط تحریم بی نیاز باشیم. امروز در فولاد مبارکه دیگر تمرکز بر تولید کمّی نیست 
و با سرمایه گذاری های هدفمند و پذیرش ریسک به سمت تولید محصولات کیفی که 
ارزش افزوده بیشتری برای کشور به ارمغان می آورند گام برداشته ایم. به عنوان مثال، 
پیش ازاین با استفاده از همین تجهیزات، محصولاتی تولید می شد که 300 دلار ارزش 
داشتند، ولی امروز محصولاتی تولید می کنیم که بیشتر از ۶00 تا 900 دلار در بازار 
داخلی و جهانی ارزش داشته باشند. هدف گذاری فولاد مبارکه دیگر صرفاً رکوردزنی 
در تولید نیست. فولاد مبارکه درآمد 15 میلیارد دلاری و ایجاد دو هزار فرصت شغلی 

دانش بنیان را هدف گذاری کرده است.

رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان در بازدید از فولاد مبارکه:

به برکت عملكرد صنایعی همچون فولاد مبارکه تیر دشمنان به سنگ می خورد

گزارش


